

ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုအခွင့်အာဏာပိုင်အဖွဲ့မှ အရေးကြီးသော စာတစ်စောင်

တစ်သီးတစ်ခြားတည်းရှိနေသော IRS ပုံစံ 1095-B သည် Washington Apple Health (ဝါရှင်တန်ပန်းသီးကျန်းမာရေး) (Medicaid)ထံမှ နှစ်စဉ်အကောက်ခွန်အတွက် တစ်လ သို့မဟုတ် တစ်လအထက်အကောက်ခွန်မှတစ်ဆင့် အလယ်အလတ်ကင်းလွတ်ခွင့်ရရှိသော လူတိုင်းအတွက်ဖြစ်ပါသည်။



ကျွန်ုပ်သည်အဘယ်ကြောင့် ဤလျှောက်လွှာပုံစံကို ရရှိပါသနည်း။ ထိုလျှောက်လွှာကို ကျွန်ုပ်ဘယ်လိုပြုလုပ်နိုင်ပါသလဲ။

ဤအခွန်လျှောက်လွှာကို အခွန်နှစ်အတွက် သင့်ကျန်းမာရေးအတွက် ကင်းလွတ်ခွင့်နှင့်သက်ဆိုင်နေသော အတွင်းပိုင်း ဘဏ္ဍာရေးဝန်ဆောင်မှု (IRS) သို့ ကျွန်ုပ်တို့ပေးပို့ရမည်ဖြစ်ပါသည်။ သင်သည် အခွန်ကိုစုစည်းထားသည်ဖြစ်စေ မစုစည်းထားသည်ဖြစ်စေ ဤလျှောက်လွှာကို သင့်မှတ်တမ်းအတွက် သိမ်းထားပါ။

သင်သည် အခွန်များကို စုစည်းထားလိုပါက သို့မဟုတ် ထိုခိုင်များအား မလိုအပ်တော့လျှင်တောင်မှ စုစည်းထားရှိသင့်ပါသလားဆိုသည်ကို စုံစမ်းဖော်ထုတ်ရန်အတွက် www.irs.gov သို့ ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုပါ သို့မဟုတ် အခွန်ကျွမ်းကျင်ပညာရှင်တစ်ဦးအား တိုင်ပင်ပါ။



Apple Health (ပန်းသီးတံဆိပ်ကျန်းမာရေး)သည် မရှိမဖြစ်လိုအပ်သော အလယ်အလတ်ကင်းလွတ်ခွင့်များကိုလည်း ကင်းလွတ်နိုင်ပါသလား။

Apple Health (ပန်းသီးတံဆိပ်ကျန်းမာရေး) ကင်းလွတ်ခွင့်သည် မရှိမဖြစ်လိုအပ်သော အလယ်အလတ်ကင်းလွတ်ခွင့်များအားလုံးအတွက် မဟုတ်ပါ။ တစ်နှစ်အတွက် မရှိမဖြစ်လိုအပ်သော အလယ်အလတ် အခွန်ကင်းလွတ်ခွင့်ရရှိထားသော ပုဂ္ဂိုလ်တစ်ဦးချင်းစီအား 1095-B လျှောက်လွှာပေါ်တွင် စာရင်းသွင်းမည်ဖြစ်ပါသည်။



1095-B မှ မမှန်ကန်သော သို့မဟုတ် လွဲချော်နေသော အချက်အလက်ရရှိပါက မည်ကဲ့သို့ပြုလုပ်ရမည်နည်း။


ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု အခွင့်အာဏာပိုင်၏ ဆေးပညာဖောက်သည်ဝန်ဆောင်မှုစင်တာသို့ ဆက်သွယ်ပြီး တာဝန်ခံကိုယ်စားလှယ်နှင့် စကားပြောဆိုရန်အတွက် ဤဖုန်းနံပါတ် **1-800-562-3022** ကို ဆက်သွယ်ပါ။




ကျွန်ုပ်သည် အစားထိုးလျှောက်လွှာတစ်ခု လိုအပ်ပါသလား။

- အစားထိုးမှုတစ်ခုကို တောင်းဆိုရန်အတွက် အောက်ဖော်ပြပါ နည်းလမ်းများထဲမှ တစ်ခုကို ရွေးချယ်ပါ။
- အွန်လိုင်း- <https://fortress.wa.gov/hca/p1contactus/> (အရာခေါင်းမိန့်မှ "1095-B" ကိုရွေးပါ)
 - ဖုန်း- **1-800-562-3022**

အခွန်ဆိုင်ရာမေးခွန်းများနှင့် အရင်းအမြစ်များ

 သွားပါ: www.irs.gov

 2-1-1 ကိုဖုန်းခေါ်ပါ

သို့မဟုတ် ရှင်းလင်းသော အရေးပေါ်လိုင်းအချက်အလက် **1-888-201-1014**



Apple Health (ပန်းသီးတံဆိပ်ကျန်းမာရေး) ကင်းလွတ်ခွင့်နှင့် 1095-B လျှောက်လွှာနှင့်ပတ်သက်သော သိရှိလိုသည့်အချက်အလက်များအတွက် ဤဝက်ဆိုက် www.hca.wa.gov/1095-b သို့ သွားရောက်ကြည့်ရှုပါ။

ဤလျှောက်လွှာကို HCA သို့ ပြန်လည်မပို့ပါနှင့်။ 1095-B လျှောက်လွှာကို သင့်မှတ်တမ်းအတွက် သိမ်းထားပါ။